
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 16. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 69
Forslag til lov om ændring af lov om adgangsregulering ved videregående ud-
dannelser. (Begrænsning af dobbeltuddannelse).
Af uddannelses- og forskningsministeren (Ulla Tørnæs)

Spørgsmål 78
Ministeren bedes oplyse, hvorledes lovforslaget er foreneligt med bekendtgø-
relsen om adgang til bacheloruddannelser ved universiteterne (bachelorad-
gangsbekendtgørelsen) § 23, stk. 2, der i forhold til kvote 2-kriterier angiver,
at »Væsentlige ændringer af kriterierne skal varsles med mindst 2 år, før de
får virkning«, idet nogle uddannelser – eksempelvis jura på Aalborg Universi-
tet - angiver færdiggjorte uddannelser som et væsentligt kvote 2 kriterie, der
lægges vægt på, mens andre uddannelser ifølge spørgerens oplysninger vej-
leder de studerende om, at de skal have en færdiggjort bacheloruddannelse
for at komme i betragtning til en kvote 2-plads, dog uden nødvendigvis at skri-
ve dette eksplicit på uddannelsens hjemmeside?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carolina Magdalene Maier (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carolina.Maier@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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